

20 JANUARY, 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES



Asalamualaikum and Good Morning,

I hope this message finds you well. I am pleased to share some important updates from Pinnacle American School this week.

Our Arabic and English intervention lessons continue to be a vital part of our efforts to ensure all students are reaching their full potential in language proficiency. These targeted lessons are designed to close gaps in key areas such as comprehension, vocabulary, and communication skills, enabling students to confidently engage with their learning across all subjects. Your support in encouraging consistent practice at home makes a significant difference.

The new Thursday extracurricular club lessons have been a great addition to our school week. Students are eagerly participating in diverse activities that enhance their creativity, critical thinking, and teamwork skills. It's wonderful to see them explore new interests and passions.

We are thrilled to share the fantastic news that our girls' football team has advanced to the next round of the ADEK Sports Cup! Their hard work and dedication have truly paid off, and we look forward to cheering them on in the upcoming matches.

To further support your child's progress in English, we encourage you to make use of the ExactPath platform at home to build reading, writing, speaking, and listening skills. For guidance on how to use this tool effectively, please reach out to your child's teacher for assistance.

A reminder that our next Parents' Evening will take place on Thursday, January 23rd, from 1:00 PM to 4:00 PM. This is an excellent opportunity to discuss your child's Term 2 targets and strategies for success. Please contact your child's teacher to arrange an appointment, we look forward to a successful parents evening.

As we progress through term 2 I would like to make a special request regarding school uniforms, we are aware that the mornings are especially cold these days, and understand the need for students to stay warm. However we request that all parents ensure that students wear the correct school uniform each day.

Thank you for your continued support in helping our students achieve their best. Together, we are fostering a strong and vibrant school community, Alhamdulillah.

**Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal**

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات



السلام عليكم وصباح الخير،

آمل أن تجدكم هذه الرسالة وأنتم في أتم الصحة والعافية. يسرني أن أشارككم بعض التحديثات الهامة من مدرسة بينكل الأمريكية هذا الأسبوع.

تستمر دروس التدخل في اللغة العربية والإنجليزية في كونها جزءاً مهماً من جهودنا لضمان أن جميع الطلاب يصلون إلى إمكاناتهم الكاملة في الكفاءة اللغوية. تم تصميم هذه الدروس المستهدفة لسد الفجوات في مجالات رئيسية مثل الفهم والمفردات ومهارات التواصل، مما يمكن الطلاب من التفاعل بثقة مع تعلمهم في جميع المواد. إن دعمكم في تشجيع الممارسة المستمرة في المنزل يحدث فرقاً كبيراً.

لقد كانت دروس الأندية اللامنهجية الجديدة التي تقام يوم الخميس إضافة رائعة إلى أسبوعنا الدراسي. يشارك الطلاب بحماس في أنشطة متنوعة تعزز من إبداعهم وتفكيرهم النقدي ومهارات العمل الجماعي. من الرائع أن نراهم يستكشفون اهتماماتهم وشغفهم.

نحن متحمسون لمشاركة الخبر الرائع بأن فريق كرة القدم للبنات قد تقدم إلى الجولة التالية من كأس دائرة التعليم والمعرفة لبطولة أبوظبي! لقد كانت جهودهم الجادة وتفانيهم حقاً مثمرة، ونتطلع إلى تشجيعهم في المباريات القادمة.

لدعم تقدم طفلكم في اللغة الإنجليزية، نشجعكم على الاستفادة من منصة إكزاكت باث في المنزل لبناء مهارات القراءة والكتابة والتحدث والاستماع. للحصول على إرشادات حول كيفية استخدام هذه الأداة بشكل فعال، يرجى التواصل مع معلم طفلكم للحصول على المساعدة.

تذكير لإولياء الأمور سيكون لديهم فرصة لمقابلة المعلمين في الاجتماعات التي ستقام يوم الخميس المقبل ، 23 يناير، من الساعة 1:00 ظهراً حتى 4:00 عصرًا. إنها فرصة رائعة لمناقشة أهداف طفلكم للفصل الدراسي الثاني واستراتيجيات النجاح. يرجى التواصل بمعلم طفلكم لترتيب موعد، ونتطلع إلى لقاء أولياء الأمور الناجح.

مع تقدمنا في الفصل الدراسي الثاني، أود أن أقدم طلباً خاصاً بشأن زي المدرسة. نحن ندرك أن الطقس أصبح بارداً جداً في هذه الأيام، ونتفهم الحاجة إلى بقاء الطلاب دافئين. ومع ذلك، نطلب من جميع أولياء الأمور التأكد من أن الطلاب يرتدون الزي المدرسي الصحيح كل يوم.

شكراً لدعمكم المستمر في مساعدة طلابنا على تحقيق أفضل ما لديهم. الحمد لله معاً، نعمل على بناء مجتمع مدرسي قوي وحيوي.

مع أطيب التحيات،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة